
  

Tankar i natten V4 2019  
När ska det bli någon xx ordning i vården!!  
Vi har nu fått sammanställningen på alla SVF-pengar som betalts ut för att 
minska väntetiderna på Akademiska Sjukhuset== > 52 milj . Dagens Medicin 
kom nyligen med sin rapport om hur våra sjukhus sköter sig. Akademiska 
lyckades (bland Universitetssjukhusen) med nöd och näppe kämpa sig upp från 
en jumboplats till en 5-e plats. På EU-mötet i Bryssel var experterna ense om att 
det finns belägg för införande av organiserad PSA- testning. (återkommer på 
någon Informationskväll med mer info). Under veckans Snack-café fick vi åter 
höra om de problem som finns på Onkologen. Bernt har nu begärt audiens hos 
nya Sjukhusdirektören.   
/Ha dé önskar Styrelsen/Stig 
 
Att skickas för strålning till ”söder”, 
inget för oss PC- bröder? 
Ge personalvård en chans, 
så går det som dans, 
och arbetslusten åter glöder. 
 

 


